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19. Dyskusja, sprawy razne. 

20. 	Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

21. Zamkni~cie Obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XXXII Sesji Rady Gminy Kotun. 


Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnego powiatowego Jana Kucia, Wajta 


Grzegorza Garala, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, 


Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, sottysaw i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Przewodniczqca Rady zgtosita wniosek 0 wtqczenie do porzqdku obrad projektu uchwaty w sprawie 


przystqpienia do sporzqdzenia zmiany miejscowego pl anu zagospodarowania przestrzennego wsi 


Gr~zaw, Broszkaw, Polaki uchwalonego uchwatq nr XIX!117/04 Rady Gminy w Kotuniu z dnia 


29.11.2004r., (Dz. Urz. Woj. Maz. nr 31 poz. 839 z dnia 04.02.2005r.). 


Innych wnioskaw nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie zgtoszony przez siebie wniosek. 


Zostat on przyj~ty jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Nast~pnie Przewodniczqca Rady pOinformowata, ze projekt uchwaty zostanie omawiony w punkcie 


15. Dotychczasowe punkty ulegnq zmianie i tak dotychczasowe punkty nr: 15, 16, 17, 18, 19, 20 

zostanq omawione jako punkty nr: 16, 17, 18, 19, 20, 21. 

Ad pkt. 3 


Wajt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 


1. 	 Wydat 26 decyzji administracyjnych, 4 postanowienia i 6 zarzqdzen. 

2. 	 Planujemy na poczqtku kwietnia ogtosic przetargi na przebudow~ drag, bo mamy juz 


doku mentacj~. 


3. 	 W przysztym tygodni prawdopodobnie wejdzie juz na plac budowy firma, ktara b~dzie 

przebudowywata ulic~ Walczewskiego w Kotuniu. 

4. 	 Zostata juz podpisana umowa na przebudow~ oswietlenia ulicznego w Zeliszewie 


Pod koscielnym. 


5. 	 Mamy juz prawie komplet dokumentacji na modernizacj~ oswietlenia w Kotuniu. 

6. 	 Dzisiaj takze otrzymatem informacj~ od Kierownika ZGK w Kotuniu, ze rawniarka ruszyta juz 

do naprawy naszych drag gruntowych. Z napraWq drag asfaltowych czekamy na odpowiedniq 

pogod~ i takze zaczniemy ich remontowac. 

7. 	 Odebralismy juz r~bak, ktary zakupilismy do naszego ciqgnika, jak rawniez zarejestrowalismy 

zakupionq przyczep~ ciqgnikowq. Niedtugo takze i ten sprz~t wyjedzie do pracy. 

8. 	 Mamy takze dobrq informacj~ od powiatu, ze wniosek na drogi od Broszkowa do Zukowa 

oraz od Broszkowa do Zeliszewa Podkoscielnego zostat przyj~ty. Jest zmniejszone 

dofinansowanie, jednak modernizacja b~dzie prowadzona juz od tego roku. Droga Broszkaw

Zukaw jest planowana do zakonczenia do wrzesnia tego roku, natomiast droga Broszkaw

Zeliszew Podkoscielny do czerwca przysztego roku. 

9. 	 Zaprositem takze dzisiaj projektanta, ktary zajmuje si~ przygotowaniem programu 

funkcjonalnego dla potrzeb kanalizacji sanitarnej i prosz~, aby radni oraz sottysi pozostali po 

sesji na rozmowy w tej sprawie. Dotyczy to miejscowosci obj~tych aglomeracjq tj.: Zeliszew 

Podkoscielny, Zeliszew Duzy, Marysin, l~ki, Bojmie i Zdzar. Na spotkaniu chcielibysmy 

przedstawic opracowanq dokumentacj~ i ustalic spotkania z mieszkancami wsi, aby mac dalej 

procedowac przygotowanie inwestycji. 



10. Przypomniat, ze dokumentacja na nalizacjEi sanitarnq w miejscowosciach Broszkow, 

GrEizow i Polakow jest juz mocno zaawansowana. Wystqpilismy 0 decyzjEi 

srodowiskowq dla inwestycji. Jestesmy w trakcie uzyskania zgody powiatu na wejscie 

w pas ich drogi. CZEiSC tych robot trzeba wybudowac przed potozeniem 

nowego Itu na 

Uwag ani pytan do sprawozdania Wojta nie zgtoszono. 

Ad pkt. 4 

Wojt Grzegorz Goral ztozyt wniosek 0 wprowadzenie a do przedstawionego projektu 

uchwat. Chodzi 0 okreslenie petnej nazwy dla inwestycji wymienionej w zatqczniku inwestycyjnym 

w pun .9: "Rozbudowa i modernizacja systemu kanalizacji sanitarnej oraz sieci 

wodociqgowej na Gminy Kotun - uporzqdkowanie gospodarki wodno-sciekowej, poprawa 

warunkow bytowych mieszkancow gminy". Projekt ny byt na Komisji Budzetu i Finansow. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak przedstawita do gtosowania Uchwaty 

Nr XXX11.215.2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Finansowej Gminy Kotun na 2017

2026. 

podjEita 	 w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 5 

Wojt Grzegorz poprosit 0 wprowadzenie autopoprawki 0 ta samej jak w poprzednim 
nrn"LH/r',= uchwaty. Wskazat na zmiany w 

1. 	 Wprowadzono pozycjEi dotyczqCq budowy wiat przystankowych. 

2. 	 Na potrzeby budowy ulicy tqkowej musimy opracowac dokumentacjEi geodezyj wiEic 

wydatek na te prace zostat wprowadzony do budzetu. 

3. 	 Do"finansowa zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Mokobodach. 

4. 	 Dotacja dla Powiatu Siedleckiego na zakup samochodu do przewozu osob 


niepetnosprawnych 0 Zaktadu Terapii ZajEiciowej w Skorcu. 


5. 	 Modernizacja oswietlenia ulicznego w Duzym. Tam system zapalania 

oswietlenia znajduje siEi jeszcze w budynku Inym jed z 

go jak najszybciej przebudowac. 

Szczegotowo omowit wszystkie zmiany na komisjach rady. 

- Radny Antoni Chojecki czy wiaty nkowe bEidq budowane z fu uszu 

My wtasnie na ten cel przeznaczylismy nasz fundusz, inne miejscowosci chyba tak mogq zrobic. 

- Wojt wyjasnit, ze zarowno srodki funduszu soteckiego jak i te srodki na budowEi wiat - pochodzq 

z nego Gminy Kotun. l\Jie zawsze mieszkancy swoje srodki na budowEi wiat 

czy tez Jesli tak to jest bardzo ale widzq pilniejsze 

to przeciez nie mozna ich za to karac. 

Innych uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewod Rady pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXII.216.2017 w zmiany 

budzetu Gminy na 2017 

Uchwata zostata podjEita jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 



Ad pkt. 6 

W6jt wyjasnit ze, projekt uchwaty dotyczy przekazania dotacji Powiatowi Siedleckiemu na zakup 

samochodu do przewozu os6b niepetnosprawnych dla Zaktadu Terapii Zaj~ciowej w Sk6rcu. Z terenu 

naszej Gminy z zaj~c w tym zaktadzie korzysta kilka os6b niepetnosprawnych. Po przyj~ciu tej 

uchwaty zostanie podpisane ze Starostq porozumienie w sprawie rozliczen finansowych. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX11.217.2017 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siedleckiemu z budzetu Gminy Kotun. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 7 

W6jt wyjasnit, ze projekt tej uchwaty radni przyj~li w miesiqcu styczniu. Zostat on przekazany do 

zaopiniowania Kuratorium Oswiaty oraz zwiqzkom zawodowym. Wszystkie te jednostki pozytywnie 

zaopiniowaty projekt uchwaty. Tak wi~c od nowego roku szkolnego w Zespole Szk6t w Bojmiu powoli 

wygaszane b~dzie gimnazjum, w miejsce obecnej szkoty podstawowej powstanie 8-letnia szkota 

podstawowa, przedszkole pozostanie bez zmian. Od nowego roku szkolnego zgodnie z ustawq 

wprowadzajqcq Prawo oswiatowe przestanie funkcjonowac Zesp6t Szk6t w Zeliszewie Podkoscielnym 

a na jego miejscu powstanie 8-letnia szkota podstawowa z wygasajqcymi oddziatami gimnazjum. Jesli 

natomiast chodzi 0 Kotun, to Publiczne Gimnazjum zostaje wtqczone do Szkoty Podstawowej przy 

Zespole Oswiatowym. Od wrzesnia w budynku przy ulicy Polnej b~dq znajdowaty si~ klasy 

wygasajqcego gimnazjum oraz uczniowie klas IV-VII szkoty podstawowej. W obecnym budynku 

szkoty podstawowej pozostanq uczniowie klas I-III, oddziat6w przedszkolnych "0" oraz publiczne 

przedszkole, kt6re zostanie powi~kszone 0 2 kolejne oddziaty. W zatqcznikach do uchwaty 

okreslilismy granice obwod6w nowych szk6t. 

- Radny Antoni Chojecki zapytat dlaczego w Kotuniu i w Zeliszewie Podkoscielnym gimnazjum b~dzie 

wygaszane przez 2 lata a w Bojmiu od razu. 

- W6jt wyjasnit, ze wszystkie oddziaty gimnazjalne b~dq wygaszane przez dwa kolejne lata, w Bojmiu 

tez. Tak jest zapisane w projekcie uchwaty. 

- Pan Krzysztof Gajowniczek zapytat jak b~dzie teraz wyglqdato zarzqdzanie tymi szkotami w Kotuniu. 

- W6jt wyjasnit, ze zgodnie z ustawq - Przepisy wprowadzajqce Prawo Oswiatowe dyrektorem szkoty 

pozostaje obecny dyrektor szkoty PodstawoweL u nas dyrektor Zespotu Oswiatowego. Obecny 

dyrektor Publicznego Gimnazjum zostaje wicedyrektorem, 0 ile nie wygasa mu kadencja. W naszym 

przypadku kadencja dyrektora gimnazjum wygasa 31.08.2017r i dlatego tez wicedyrektor Zespotu 

b~dzie powotywany na nowo. Z racji tego, ze po przeksztatceni nowa szkota b~dzie zawierata okoto 

20 oddziat6w, b~dziemy zastanawiac si~ przy tworzeniu nowego statutu plac6wki, nad odpowiedniq 

liczbq wicedyrektor6w szkoty. 

- Pan Krzysztof Gajowniczek zapytat co b~dzie z przedszkolem, kt6re w tej chwili funkcjonuje 

w budynku przy ulicy Szkolnej i w jakich godzinach b~dzie funkcjonowato. 

- W6jt wyjasnit, ze obecne przedszkole pozostanie na swoim miejscu. Zostanie ono jeszcze 

powi~kszone 0 2 kolejne oddziaty. Funkcjonowac b~dzie w godzinach takich jak obecnie funkcjonuje, 

czyli od godz. 7.00 do godz. 17.00. 

Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX11.218.2017 w sprawie 
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bo nie mogq one przekroczye 20% ogolnej powierzchni gminy. Teren nie moze bye zamieszkaty przez 

wi~cej niz 30% ogolnej liczby mieszkancow gminy. Do takich obszarow, ktore podlegatyby 

rewitalizacji wyznaczylismy sotectwa: Cisie-Zagrudzie, Koszewnica i Zeliszew Podkoscielny. 

W programie tym jest wskazane szereg dziatan, ktore Gmina planuje wykonae i majqc wpisany juz 

plan rewitalizacji na list~ Marszatka - Gmina moze sktadae wnioski pomocowe. Poprosit radnych 

o podj~cie uchwaty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX11.222.2017 w sprawie 


przyj~cia Programu Rewitalizacji dla Gminy Kotun na lata 2017-2023. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 


Wojt wyjasnit, ze Marszatek Wojewodztwa Mazowieckiego przystqpit do zmiany granic Siedlecko


W~growskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. Na nasz wniosek obszar ten zostat znacznie 


zaw~zony. Zostaty zaktualizowane granice i uwzgl~dnione nowe rozwiqzania prawne. Wszystkie 


ztozone przez Grnin~ Kotun wnioski zostaty zaakceptowane i prosi 0 podj~cie przedstawionego 


projektu uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX11.223.2017 w sprawie 


uzgodnienia projektu uchwaty Sejmiku Wojewodztwa Mazowieckiego w sprawie Siedlecko


W~growskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 13 


Wojt wyjasnit, ze sprawa dotyczy dzierzawionych obecnie dziatek rolnych. Umowa dzierzawy 


dobiega konca i obecny dzierzawca wystqpit 0 zawarcie umowy na kolejne lata. Dziatki uzytkowane 


Sq w nalezytej kulturze rolnej. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXII.224.2017 w sprawie 

wyrazenia zgody na wydzierzawienie nieruchomosci w trybie bezprzetargowym. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 14 

Przewodniczqca Rady stwierdzita, ze nast~pny projekt uchwaty dotyczy planow pracy komisji statych 

Rady. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX11.225.2017 w sprawie 


zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej oraz pozostatych komisji statych Rady Gminy Kotun na 


2017 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 
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oswiadczen majqtkowych. Druki oswiadczen radni otrzymali w materiatach na obecnq sesj~. 

Nast~pnie z okazji nadchodzqcych Swiqt Wielkiej l\Jocy ztozyta wszystkim zebranym zyczenia 

swiqteczne. 

Ad pkt. 19 

- Wojt Grzegorz Goral ztozyt zyczenia Swiqteczne wszystkim zebranym na sesji. 

- Sottys wsi Marysin Marzena Borowa poprosita Wojta 0 niepodpisywanie zgody na dalszq dzierzaw~ 

gruntow Kotu towieckiemu "Junior". Jezeli Pan juz podpisat, to wnosi 0 cofni~cie swojej zgody. 

- Radny Jacek Wozny poprosit sottysow, aby ogtosili w swoich miejscowosciach, ze wzorem ubiegtego 

roku w trakcie wakacji b~dzie przeprowadzony turniej wsi. Poprosit, aby zgtoszenia do tego turnieju 

sktadae do konca kwietnia. Nie ma jeszcze harmonogramu imprezy, ale jesli b~dzie wiadomo ile 

druzyn b~dzie brato w niej udziat - to utatwi nam planowanie spotkan i rozgrywek. 

- Wojt wyjasnit, ze dla kota towieckiego "Junior" podpisat juz opini~ pozytywnq. Jednak po 

interwencji mieszkancow zadzwonit do Starosty Siedleckiego i poprosit go 0 wstrzymanie czynnosci 

dotyczqcych zawarcia umowy. W srod~ planuje si~ spotkanie wyjasniajqce nieporozumienia. 

W spotkaniu tym b~dq uczestniczyli przedstawiciele rolnikow, kota towieckiego, Starostwa 

Powiatowego w Siedlcach oraz Urz~du Gminy. 

- Pan Stawomir Anusz - cztonek Mazowieckiej Izby Rolniczej poinformowat, ze jest cztonkiem komisji, 

ktora ocenia dziatalnose kot towieckich. Niestety opinia w przypadku tego konkretnego kota 

towieckiego jest bardzo zta. Zresztq w wi~kszosci przypadkow rolnicy maja ktopoty z uzyskiwaniem 

od kot towieckich odszkodowan za szkody wyrzqdzane przez dzikq zwierzyn~. W przypadku 

mieszkancow z okolie Zeliszewa, Marysina i t~k - ich opinia 0 wywiqzywaniu si~ kota towieckiego 

z obowiqzku tagodzenia szkod czynionych przez dzikq zwierzyn~ jest negatywna. Wszyscy sottysi 

z terenu dziatania tego kota towieckiego na pismie wyrazili swojq negatywnq opini~ co do dalszego 

administrowania na ich terenie kota towieckiego "Junior". Apelujemy, jako Izba Rolnicza, aby zmienie 

zapisy dotyczqce dziatania kot towieckich. W chwili obecnej wtasciciele gospodarstw rolnych nie 

majq wptywu na umowy zawierane z kotami towieckimi. Gospodarujq oni zwierzynq na ich 

prywatnym terenie, a nikt ich nie pyta si~, czy wyrazajq na to zgod~. 

- Pan Dariusz Michatowski stwierdzit, ze zarowno rolnicy jak i sottysi Sq ignorowani przez cztonkow 

kota towieckiego. Brak jest jakiejkolwiek wspotpracy, brak jest nawet tqcznosci pomi~dzy nami. 

Cztonkowie kota towieckiego w sposob arogancki rozmawiajq z rolnikami i uchylajq si~ od 

odpowiedzialnosci odszkodowawczej. 

- Radny Antoni Chojecki zaproponowat, aby t q sprawq zaj~ta si~ Komisja Rolnictwa. 

- Wojt stwierdzit, ze jesli cztonkowie Komisji Rolnictwa chcq uczestniczye w wyjasnieniu tej sprawy, 

to zaprasza ich w srod~ na wspolne spotkanie. 

- Pan Stawomir Anusz stwierdzit, ze jest to dobra propozycja, ale na to wszystko jest juz troch~ za 

pozno, bo do konca marca Starosta musi podpisae umowy na dzierzaw~ terenow towieckich. 

W takich przypadkach jak ten, gmina zawsze powinna stae po stronie swoich rolnikow. 

- Radny Grzegorz Kubaj przytqczyt si~ do wypowiedzi swoich przedmowcow. Jego mieszkancy takze 

zle wypowiadajq si~ 0 wsp6tpracy z tym kotem towieckim. 

- Sottys wsi Pienki Irena Mielczarek poinformowata 0 dziurach na drodze powiatowej prowadzqcej 

do Koszewnicy. Na tej drodze auta jezdzq slalomem. Kiedy zostanq naprawione. 

- Wojt wyjasnit, ze ma informacj~ od Starosty Siedleckiego, ze niebawem rozpocznq tatanie dziur po 

sezonie zimowym. 

- Pan Piotr Michatowski powracajqc do wczesniejszego tematu poprosit Wojta, aby zapytat obecnych 

tu sottysow, czy nie majq wiedzy 0 tym, ze kazde koto towieckie dziatajqce na terenie naszej gminy 

nie ma dobrej opinii u rolnikow. Stwierdzit, ze nie tylko na ich terenie Sq problemy z kotami 

mysliwskimi. 

- Sottys wsi tqczka Jan Pietrak poprosit 0 rowniark~ na ich drogi. 



- Wojt Grzegorz Goral przypomniat, ze w swoim sprawozdaniu mowit 0 tym, ze rowniarka juz 


wyjechata rownac drogi. Wkrotce dotrze i do t,qczki. 


- Radny Daniel Celinski zapytat, co dzieje si~ z lekarzem rodzinnym w osrodku zdrowia w Kotuniu. 


W tej chwili codziennie jest inny lekarz i brak kierownika osrodka. 


- Wojt wyjasnit, ze rozmawiat juz w tej sprawie a wtadzami SP ZOZ w Siedlcach i otrzymat 


zapewnienie, ze od 1 kwietnia br. do osrodka zostanie skierowany nowy lekarz rodzinny, ktory b~dzie 


takze jego kierownikiem. 


- Sottys wsi Broszkow Grzegorz Olszewski zapytat, kiedy skonczq si~ sankcje zwiqzane z ptasiq grypq. 


- Wojt odpowiedziat, ze nie ma jeszcze zmiany decyzji w tej sprawie. Takq decyzj~ musi podjqc 


Powiatowy Lekarz Weterynarii. Jesli tylko ona zapadnie, niezwtocznie poinformujemy 0 tym naszych 


mieszkancow. 


Wi~cej gtosow w dyskusji ani wolnych wniosk6w nie zgtoszono. 

Ad pkt. 20 

Protokot z poprzedniej sesji zostat przyj~ty wi~kszosciq (za-1S) w gtosowaniu jawnym. Gtosy 

wstrzymujqce nalezaty do radnych nieobecnych na poprzedniej sesji. 

Ad pkt. 21 

Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 

za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XXXII Sesji Rady Gminy Kotun. 

Protokotowata: 

Elzbieta JastrzE:bska 




